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ACTA 

 

Comissió de Seguiment – Casc Antic 

 

 

Data:  7 d’octubre de 2024 

 

 

Hora: 18h30 a 20.15h 

 

 

Lloc: Casal Persones Grans Casc Antic 

 

 

Persones participants 

Octavio Gonzalez 

Albert Salmerón 

Conseller Tècnic - PSC 

Conseller – PSC 

Elena Guim Vallejo Consellera - BComú 

Esther Miralles Conseller – ERC 

Alex Román 

 

Conseller - JxCAT 

Asun Justo 

Marcel.la Güell  

Margarida 

Albert Lazaro 

Manel Amenedo 

Veïna / AAVV Casc Antic 

Vice-Presidenta Consell de Barri 

Veïna / AAVV Casc Antic 

Veí 

Centre Sant Pere 1892 

Julia Cortés Escoda Veí 

Gil Maciel 

Nuria Sordé 

Alvaro Posada 

Anna Capdevila 

Gaspar Coderch 

Antonia Pérez 

Beatriu Carbonell 

Ass. Cultural Vadiaçao 

Ass. Cultural Vadiaçao 

Veí 

Ass. L’Esquitx 

Fundació Roure 

Veïna 

Veïna 

Tècnica de Participació Dte. Ciutat Vella 

Tècnica de Barri del Casc Antic 

Coordinadora Territori Districte Ciutat Vella 

  

 

Ordre del dia: 

- Benvinguda i presentació membres de la Comissió de Seguiment. 

- Proposta del contingut pel proper Consell de Barri del Casc Antic 

o Punt Informatiu 

o Punt Deliberatiu 

- Torn obert de paraula. 

1.- Benvinguda 

El Conseller, Albert Salmerón, dóna la benvinguda als assistents de la Comissió de Seguiment.  
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Planteja els temes que l’equip de govern proposa per al punt informatiu del Consell de Barri 

del 17/11/24: 

- Pla de Barris 

- Processos Participatius 

- Actualització d’obres / inversions 

Explica que el punt deliberatiu del Consell de Barri, és a proposta dels veïns i veïnes i proposa 

fer un torn de paraula per a que cada membre del consell proposi un tema i després fer 

votació a ma alçada. 

A.P. RECOLLIDA ESCOMBRARIES 

G.M. SEGURETAT 

J.C. ESCOMBRARIES 

B.C. ESCOMBRARIES /  NETEJA 

M.A.  SEGURETAT I NETEJA 

A.L. SEGURETAT, LLIGADA AL TRÀFIC DE DORGUES I CANNABIQUES 

 TERRASSES (comenta que de les 17 que es van aturar, s’han donat permís a 10) 

AAVV PLA D’USUOS CIUTAT VELLA 

M.G. REPÀS DEL QUE S’HA TRACTAT EN ELS CONSELLS DE BARRI 
Planteja que hi ha 4 temes que es repeteixen, i que l’equip de govern ja porta 
més d’1 any i s’ha de rendir comptes. 
La veïna del Born que té el problema amb les terrasses, .. 
En tots els Consells de Barri tenim sempre els mateixos temes, hauríem de 
poder resoldre’n almenys un. 
El tema Escombraries surt sempre, seguretat, cannàbiques, transit...  i no es 
resòl res, és frustrant! 
PLA D’USOS: han augmentat molt els comerços de “souvenirs”, per cada botiga 
que tanca se’n obre una de “souvenirs”/ungles. 

A.J. No pot ser que en cada Consell de Barri es digui el mateix, hauríeu de dir punt 
per punt el que heu fet. Pla Endreça, Soroll, terrasses,... què heu fet? S’hauria 
de fer valoració de les coses que s’han queixat les veïnes, quina és la vostra 
acció? 

 MOLTA BRUTICIA / MOLTA INSEGURETAT (consum al carrer, sensació de 
inseguretat...) 

A.C  HABITATGE SOCIAL 
A.P. HABITATGE (amb les pensions no s’arriba a pagar el lloguer) 
 

Es fan votacions a ma alçada dels temes proposats: 
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El Conseller, Albert Salmeron, conclou que en base als resultats, en el proper Consell de Barri, 

es tractarà en el punt deliberatiu: RECOLLIDA DEIXALLES I NETEJA. 

L’AAVV manifesta que en els 2 darrers Consells de Barris va venir una persona a parlar del Pla 

Endreça, i que no volen tornar a parlar d’això.  

A.Salmeron, diu que aquest és el tema que ha votat la majoria. I que ells explicaran el Pla 

Endreça que és l’acció de ciutat en relació a neteja. 

Els membres del Consell, en la necessitat de poder obrir un espai de debat mes enllà de la 

votació de propostes. Insisteixen que no volen tornar a parlar del Pla Endreça, sinó de què es 

farà per que funcioni millor, que es facin propostes de millora, concretament del Casc Antic, no 

de ciutat. 

La Vice-presidenta del Consell, proposa que en l’ordre del dia hi hagi un punt que sigui: 

Proposta de l’Ajuntament per resoldre problemes de neteja als nostres barris. 

Des de l’equip de govern es conclou que la proposta per tractar el tema de la neteja és el Pla 

Endreça, com que no hi ha consens entre els membres es torna a fer votació a ma alçada. 

 

S’acorda que el tema del punt deliberatiu del proper Consell de Barri del Casc Antic, del 

17/11/24, serà la SEGURETAT. 

Un dels membres de la Comissió de Seguiment, amb els suport d’altres, va plantejar queixes en 

relació a l’actitud del Regidor en els darrers Consells de Barri, i la manca d’interès de l’equip de 

govern per parlar amb els veïns. 

 

La tècnica de Participació del Districte, informa dels processos participatius de les properes 

sessions de debat. 

 

 

 

Es tanca la sessió a les 19.30h. 


